
Vi reserverar oss till förmån för våra yrkanden om att Lommas skolor och förskolor ska tillföras medel 
utöver den ramtilldelning som aviserats. 

Utbildnings- och kultur-förvaltningen har i sitt budgetarbete med alla medel försökt hålla nivån på 
elevpengen vilket i grunden är bra, pengarna har dock inte räckt till alla. Fritids får ingen ökning för 
att kompensera för löneökningar och budgeten dagbarnvårdarna minskar rejält som följd av en 
medveten kvalitetssänkning. Dessutom har kostnader förts över till förskolorna som inte fullt ut 
kompenserats. Grundskolan tvingas hantera krav på fler undervisningstimmar i matematik och idrott 
utan kompensation vilket i praktiken blir en uttunning av resurserna. 

Lomma har råd att kompensera sina för-och grundskolor för kostnadsökningar som ligger utanför 
deras kontroll, och därtill att satsa på en ännu bättre kvalitet.  

Vi föreslog därför att förskolan skulle förstärkas, för att kunna påbörja resan mot mindre 
barngrupper.   

Vi föreslog att grundskolan skulle förstärkas så att rektorerna kan anställa de nya lärare som behövs 
när timplanen i matematik och idrott byggs ut, utan att det drabbar andra delar av skolan. Vi ville 
också förstärka barn- och elevhälsan – som hela tiden får ett bredare uppdrag samtidigt som 
skolstressen fortsätter vara ett jätteproblem i våra skolor. 

Vi föreslog att gymnasieskolan skulle förstärkas, så att skolmåltidsavgiften kan strykas. 
Gymnasieskolan borde vara helt avgiftsfri, och den lilla roll som denna avgift spelar i skolbudgeten 
kan knappast motivera administrationen för vare sig föräldrar eller kommunen. 

Slutligen föreslog vi att medel skulle tillföras för att öka budgeten för kost, så att andelen ekologisk 
mat ska kunna öka utan att gå ut över barnens vilja att äta maten eller möjligheten att servera 
närproducerad mat. 
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